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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g

Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben
Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért akadályozzák a Független Rendészeti Panasztestület m űködését?” címmel a Házszabály 91 . -a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Veres János pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A rendőrségről szóló 1994 . évi XXXIV . törvény tavaly nyári módosítása során, a rend ő rséggel kapcsolatos ,
alkotmányos alapjogokat érintő állampolgári panaszok független kivizsgálása céljából az Országgy ű lés létrehozta a
Független Rendészeti Panasztestületet . A Panasztestület érdemi m űködését biztosító titkársága a törvény értelmében
az Országgyűlés munkaszervezetében működik.
Az Országgy űlés 2008. február 25-én megválasztotta a Panasztestület tagjait, amely a 10/2008 . (II . 28 .) OGY
határozatban került kihirdetésre. A Testület ezt követően — elnökévé választotta Dr . Kaltenbach Jen őn keresztül —
többször kérte, hogy az Állam keressen a Testület és titkársága elhelyezésére alkalmas ingatlant, mert a Képvisel ői
Irodaházban számukra kijelölt egyetlen irodahelyiség nem alkalmas a m űködés biztosítására.
Jelenleg a Testületnek nincs se nyilvános címe, se nyilvános telefonszáma, ezáltal sérül a jogalkotó azon szándéka ,
amely miatt a Független Rendészeti Panasztestületet létrehozta .
A Testület kezdeményezte, hogy az országgyűlési biztosoknak is helyet adó Nádor utcai ingatlan III . emeletén kapjon
irodákat, ám az ingatlan két tulajdonosa közül Belváros-Lipótváros Onkormányzata ugyan nem zárkózott el a
kezdeményezést ől, de a Magyar Állam nevében eljáró Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. nem mutatott
együttműködési készséget.
Mivel az Országgyű lés nem rendelkezik komoly ingatlan portfólióval, egyel ő re megoldhatatlannak látszik a Függetle n
Rendészeti Panasztestület elhelyezése, ezáltal gyakorlatilag nem képes megkezdeni érdemi működését .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Úrtól, mint a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-t felügyelő minisztertől :

1.Miért nem támogatja a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. a Független Rendészeti Panasztestületnek azt a teljese n
ésszerű kérését, hogy a jelenleg az Országgyű lési Biztosok Hivatala által is használt Nádor utcai ingatlanba n
kerüljenek elhelyezésre ?

2. A Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-t felügyelő miniszterként lát-e lehetőséget arra (ha igen, akkor milye n
konkrét megoldást), hogy a Magyar Állam vagyonát kezelő gazdasági társaság konstruktív módon elősegítse, egy a
Magyar Köztársaság Országgyűlése által létrehozott, független, a Magyar Köztársaság rendőrségének törvényes
működését, és ezáltal az állampolgároknak a rend őrségbe vetett közbizalmát javító közjogi szervezet ténylegese,
érdemi működésének megkezdését?

Budapest, 2008 . április 21 . .
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